
出发日期 成人双人间 小孩占床 小孩无床 成人单人间 

     

航班时间： 
 
 

 

当地3+4星级酒店 

1晚：准3Inn Parapat或同级 

1晚：准4Grand Muatiara Hotel或同级 

1晚：准4Best Western Hotel或同级 

购物站: 无 

*团费包含: 吉隆坡机场税、导游和司机小费* 

*团费不含: 个人旅游保险和吉隆坡来回机场接送* 

体验1 ：4星酒店     体验5 ：Pematang Purba的高脚屋 

体验2 ：船游印度尼西亚“多巴湖”  体验6 ：Simarjarungjung的长屋 

体验3 ：西索瀑布     体验7 ：印度莫卧儿建筑   

体验4 ：古马达族住所    体验8 ：麦梦皇宫 

第一天 吉隆坡  棉兰巴拉拨    (午/晚餐) 

集合于机场，乘搭客机飞往北苏门答腊第一大城-棉兰。由专人接机

开始市区观光：【麦梦皇宫】宫殿建于1888年，孔马来元素以及  

伊斯兰、西班牙、印度在其设计元素和意大利。接着前往在    

【芭迪布店】购物。午餐后，前往巴拉拔（多巴湖）路上可見一望

无際的棕櫚樹、橡膠樹林與可可樹並可見採膠人穿梭於橡膠樹中，

極具特色。途中在先达镇短暂逗留，品嚐當地極具盛名的花生甜品

及土產。晚餐后，送往入住酒店。 

 

第二天 巴拉拔(多巴湖)沙莫西岛马达山 (早/午/晚餐) 

早餐后，前往湖码头乘船约45分钟船前往岛参观【沙漠西岛】拜访

多莫部落，原住民安巴厘达乡村的传统住家及国王的陵墓，还有国

王的长屋及用于族长会议的石椅、行刑用的石桌等。游览后，前往

马达山。沿途游览当地盛名的【西索瀑布】。午餐后，前往参观

【古马达族住所】、【 P e m a t a n g  P u r b a 的高脚屋】和

【Simarjarungjung的长屋】。晚餐后，送往入住酒店。 

 

第三天 马达山  棉兰     (早/午/晚餐) 

早餐后，启程前往棉兰。途中稍作停留于先达镇，品尝当地盛名的

花生甜品及土产。接往棉兰市区观光：苏丹皇宫、老城区、独立广

场、市政厅及古老的回教堂参观。随后安排参观土产店及腊染布

店，可选购礼品赠送给亲朋好友。晚餐于当地餐厅。 

 

第四天 棉兰 吉隆坡     (早餐) 

早餐后，自由活动至送往棉兰机场乘搭客机飞返美好家园，结束愉

快旅程。 
 
         （有效期从2014年04月起至另行通知) 

《以上行程仅供参考，以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准。》 

《当您在订购本公司旅游配套时， 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》 

CODE: 4Iml 



Departure Date Adult Twin Child With Bed Child No Bed Adult Single Sup 

     

Flight Details:- 
 
 
 

Local 3+4 Star Accommodation 

1N 3* Inn Parapat Hotel or similar 
1N 4* Grand Muatiara Hotel or similar 
1N 4* Best Western Hotel or similar 

Shopping Stops: Nil 
*Inclusive: Kul Airport Taxes, Tipping, Luaggage. 
*Exclusive: Personal Travel Insurance & KUL Airport Transfer. 

Exp1 ：4Star Hotel     Exp5 ：Sipiso ~ Piso Waterfall 
Exp2 ：Maimoon Palace    Exp6 ：Vihara Gunung Timur  
Exp3 ：Boat ride Lake Toba    Exp7 ：Shopping Kacang Tumbuk at Paten Shop  

Exp4 ：Samosir Island     Exp8 ：Simalungun Bataks long house 

Day 1  Kuala Lumpur   Medan  Parapai   (L/D) 
Upon arrival at Medan Polonia International Airport, meet and transfer to hotel  by 
local representative. Our journey will proceed for visit 【Maimoon Palace】 to 
see the Palace of the Sultan of Deli which was built in 1888. After lunch, proceed 
to Parapat. Enroute stop at 【Patent shop】 to buy local food products such as 
Teng Teng or Ting Ting. After dinner, transfer to hotel. 
 
Day 2  Parapat   Samosir Island [ Brastagit   (B/L/D) 
After breakfast, proceed to half day tour by boat trip across the lovely Lake Toba 
cut through the crystal clear water of Lake Toba to【Samosir Island】. Visiting
【Tomok】, a village of【Batak Tobanese】to see their distinctive traditional 
peak roofed houses. Observe their way of life and also the ancient tomb of their 
【King Sidabutar and Ambarita】, where you can see the ancient stone chairs 
and tables which used during meeting of the King and his court house when dis-
cussing important matters concerning government. Depart to Parapat. Stroll along 
the traditional【Fruit markets】to witness the activity of natives or buy and try 
some local fruits. Your next stop is【Sipiso ~ piso Waterfall】, splendid stream 
of water falling form a great height in Karo Highlands. Visit Simarjarunjung the 
highest point by【Lake Toba】, Pernatang Purba here you will visit the tribal 
chiefs of the 【Simalungun Bataks long house】. After dinner, proceed to hotel 
for check-in. 
 
Day 3   Brastagi  Medan      (B/L/D) 
After breakfast, transfer to Medan, on the way stop at Permatang siantar for shop-
ping. Arrival Medan transfer to visit 【Great Mosque and Sultan Deli Palace】 
which have been restored to become tow of the grandest sights in Medan, the rest 
of the day is for shopping, where you can find many souvenir shop selling Batik 
Handcrafts, Wood carving, Oil Painting, Rattan & etc. Check-in  hotel & dinner at 
local restaurant. 
 
Day 4  Medan  Kuala Lumpur     (B) 
After breakfast, free at own leisure until departure time to airport for your flight 
back to Malaysia. 
         (Valid from April 2014 till further notice) 

Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel  
booking and discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating. 

CODE: 4Iml 


